



雪 隆 廣 肇 會 館
PERSATUAN KWONG SIEW SELANGOR DAN WILAYAH PERSEKUTUAN
SELANGOR AND FEDERAL TERRITORY KWONG SIEW ASSOCIATION

168, Jalan Tun H.S.Lee, 50000 Kuala Lumpur, Malaysia.
 (office) 147-149, 3rd Floor, Wisma Kwong Siew, Jalan Tun H.S.Lee,
 50000 Kuala Lumpur, Malaysia.
 Tel: (603) 2078 2735 Fax: (603) 2031 3828
 Website: <http://www.kwongsiew.org> Email: kwgsiew@gmail.com



雪隆廣肇會館

隆雪廣肇會館

2016 年會員子女學業成績優秀獎勵金申請表格
APPLICATION FORM FOR EDUCATION INCENTIVE AWARDS 2016

編號 : _____

申請人姓名(中) _____ (英) _____
 Name:(Chinese) _____ (English) _____

身份證號碼(新) / 報生紙號碼 _____ 性別 _____ 年齡 _____
 NRIC No./Birth Cert No. _____ Sex _____ Age _____

就讀學校 _____
 Present School _____

學校地址 _____
 School Address _____

組別 Group	請畫 Please Tick ✓
小學一年級至五年級 Primary School -Standard 1 to 5	
初中一至初中三 Junior Middle 1-3	
高中一至高中三 Senior Middle 1-3	
獨中初中統考 Junior Middle Three Unified Examination	
獨中高中統考 Senior Middle Three Unified Examination	

組別 Group	請畫 Please Tick ✓
U.P.S.R	
P.T.3	
S.P.M	
S.T.P.M & A Level	
Lower Six	

備註 Remarks _____

家長姓名 (中) _____ (英) _____
 Parent's name (Chinese) _____ (English) _____

會員號碼 _____ 申請人關係 _____
 Membership No. _____ Relationship with Applicant _____

入會日期 _____ 電話號碼 _____
 Member's Admission Date _____ Telephone No. (R) _____ (H/P) _____

通訊地址 _____
 Postal Address _____

家長簽名 _____ 日期 _____
 Parent's Signature _____ Date _____

此欄由獎勵金委員會填寫 For office use only:

合格 / 不合格 _____ 注 : _____

獎勵金委員會主任簽署 : _____ 日期 : _____

為鼓勵會員子女努力向學，本會每年皆設學業成績優秀獎勵金供會員子女申請。

凡會員入會滿1年，其子女在**2015**年學業成績符合下列規定者，均可申請。

In order to encourage children of member to attain academic excellence, every year the association will initiate a "Award Program For Member's Children", which could be applied for.

For any member of good standing of 1 year or more applying on behalf of child / children, academic achievement of the child in **2015** should be as follows.

組別 Category	準則 Qualifying Standard	備註 Notes
(1)小學一年級至五年級 Standard 1 to Standard 5	-全年年終總平均 80 分或以上 An average of 80 points or better for the whole school year. -須全科及格，操行乙等以上 A pass in all subjects taken, personal character of grade B or better.	* PT3、SPM 及 STPM 華文科考獲 A 者，將另獲特別獎勵金。 * All applications with grade A for Chinese language in the PMR, SPM or STPM examination shall be entitled to a special reward.
(2)*UPSR 小六檢定考試 UPSR Examination	-3A 或以上 3A or better. -須全科及格 A pass in all subjects.	
(3) 初中一至初中三 & 高中一至高中三 Junior Middle 1-3 & Senior Middle 1-3	-全年年終總平均 70 分或以上 An average of 70 points or better for the whole school year. -須全科及格，操行乙等以上 A pass in all subjects taken, personal character of grade B or better.	
(4)*PT3 大馬初級中學評估考試	-3A2B 或以上 3A2B or better -須全科及格 A pass in all subjects taken.	
(5)初中統一考試 Junior Middle Three Unified Examination	-3A2B 或以上 (華文、國文、英文、數學必須考獲 A) 3A2B or better. (with Grade A to Chinese Language, Malay Language, English Language and Mathematics) -須全科及格 A pass in all subjects taken.	
(6)*SPM 大馬教育文憑考試 SPM Examination	-3A2B 或以上 3A2B or better. -須全科及格 A pass in all subjects taken.	
(7)高中統一考試 Senior Middle Three Unified Examination	-4B 或以上 (華文必須考獲 A) -4B or better. (Grade A for Chinese Language) -須全科及格 A pass in all subjects taken.	
(8)*STPM & A Level 大馬高級教育文憑考試 STPM & A Level Examination	-4B 或以上 (至少考 4 科) 4B or better. (subject to have taken a least 4 subjects) -須全科及格 A pass in all subjects taken.	
(9) Lower Six 大學先修班	-4B 或以上 4B or better. -須全科及格 A pass in all subjects taken.	



雪隆廣肇會館

雪隆廣肇會館
PERSATUAN KWONG SIEW SELANGOR DAN WILAYAH PERSEKUTUAN
SELANGOR AND FEDERAL TERRITORY KWONG SIEW ASSOCIATION

168, Jalan Tun H.S.Lee, 50000 Kuala Lumpur, Malaysia.
(office) 147-149, 3rd Floor, Wisma Kwong Siew, Jalan Tun H.S.Lee,
50000 Kuala Lumpur, Malaysia.
Tel: (603) 2078 2735 Fax: (603) 2031 3828
Website: <http://www.kwongsiew.org> Email: kwgsiew@gmail.com



雪隆廣肇會館

本會 2016 年獎勵金頒發典禮訂於 26/11/2016 (星期六), 上午 10 時, 於雪隆廣肇會館 6 樓禮堂舉行。所有獲獎學生必須親自出席領取獎勵金, 不得由他人代領。因此敬請學生在申請獎勵金時, 請確定本身是可以出席當天的頒獎典禮。如不能出席, 必須出示來函, 限於一個月內領取。當天出席頒獎典禮的學生必須衣服要整齊, (如背心, 短褲與拖鞋不能上台領獎。) 敬請留意!

The Education Cash Incentive Award ceremony will be held on 26/11/2016 (Saturday) at 10:00 am on the 6th Floor Hall, Wisma Kwong Siew, Jalan Tun H.S.Lee.

All eligible students applying for the incentive awards must ensure that they can be present to receive the awards on the ceremony day. Successful candidates cannot delegate others to collect the awards on their behalf. All students must attend in person to receive the award. If they cannot come, the students must present a letter to the office to collect the award within a month upon being notified.

Students who attend the award ceremony must be neatly dressed. Students who wear vests, shorts and slippers WILL NOT BE allowed to come on stage to receive the award.

注意事項 Conditions To Be Noted:

- 1) 只接受馬來西亞中、小學考試成績。
Only results from Primary and Secondary schools in Malaysia are accepted for consideration.
- 2) 申請「STPM 考試」獎勵金者, 本會接受受政府接受及承認的本地大學成績及本地私立學院成績。
For applicants in the STPM Examination category, the Association accepts government school result as well as those from recognized local Universities and private college results.
- 3) 申請者只可申請以上任何 1 項獎勵金。
An applicant can only apply for each one category listed above.
- 4) 申請者請呈交以下證件 To apply please submit:
 - a) 2015 年學業成績影印本
Certified True Copy of the School Report Card 2015
 - b) 學生報生紙影印本
Certified True Copy of Birth Certificate

** 以上文件必須由學校當局蓋章簽名證實, 如沒有學校蓋章證實, 可攜帶正本交來本會館核查及簽署證實。

The above photostat copies of results and birth certificate must bear the chop of the school or college and the signature of the official. If you have difficulty, you can also bring along the originals and photostat copies of the above documents for verification and certification by an official of the association.

** 凡資料文件不齊全或成績副本未獲證實之申請, 一概不予考慮, 恕不另行通知補交。

Incomplete documents and photostat results which are not properly certified by the school or college or by our association (see the above condition) will not be considered. Conditions must be strictly adhered.

- 5) 申請表格可於 03/10/2016 開始前來本會辦事處索取，或於本會網站(www.kwongsiew.org)下載，填妥後連同所須文件交來本會辦事處，惟恕本會不接受通過傳真申請。

申請截止日期為 28/10/2016, (下午) 4pm.，逾期恕不接受。

Application forms may be obtained from 03/10/2016 from the office of the Association or downloaded from the Association's website www.kwongsiew.org. All completed application forms shall be accompanied by supporting documents and delivered to the Association office. Application forms via fax will not be accepted.

Closing date: 28/10/2016, 4pm.

- 6) 得獎者將獲本會書面通知，同時得獎名單將公佈於本會佈告欄及本會網站，申請者可於 15/11/2016 後向秘書處查詢。

Successful applicants will be advised by post and display a result at notice board & Association's website www.kwongsiew.org, or to contact the Association secretariat after 15/11/2016.

備註: 審核小組之決定為最後決定，一切投訴概不受理。

Note: The selection committee's decision is final and no complaint or appeal will be entertained.

Our Ref :KS/Srv/Ad/Group/Award-2016/rules